
 
PROTOKÓŁ   Nr   XVIII/2012 

z  posiedzenia  Rady  Gminy  Wijewo odbytego w dniu 
18  maja  2012 r. 

==================================================== 
 

W  posiedzeniu  udział  wzięli  : 
Członkowie   rady  zgodnie  z lista  obecności. 
Lista obecności  
stanowi zał. Nr 1 
Sołtysi  wsi gminy Wijewo zgodnie z listą obecności.. 
Lista obecności    
stanowi zał. Nr  2 
oraz  zaproszeni goście zgodnie  z listą obecności. 
Lista obecności    
stanowi zał. Nr  3 
 

Porządek posiedzenia :  
 
1.   Otwarcie 
2.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
3.  Interpelacje radnych 
4.  Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
5.  Informacja na temat umorzeń, odroczeń i rozkładania na raty w 2011 roku . 
6.  Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi za 2011 rok.. 
7.  Zaopiniowanie  projektu uchwał w sprawie: 
       1/  zmiany gminnego programy profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych  
            na terenie gminy Wijewo w 2012 roku. 
        2/  zmiany uchwały Nr XLV/299/10 RG Wijewo z dnia 23. 06. 2010 w sprawie zatwierdzenia  
             Planu Odnowy Miejscowości Radomyśl 2010-2017. 
        3/ zmiany uchwały Nr XLV/291/10 RG Wijewo z dnia 23. 06. 2010  w sprawie zatwierdzenia  
            Planu Odnowy Miejscowości Potrzebowo 2010-2017. 
       4/  przekształcenia Zasadniczej Szkoły zawodowej w Brennie. 
       5/  zmiana uchwały Nr IX/65/2011 Rady gminy Wijewo z dnia 27 czerwca 2011 r. 
       6/  przyjęcia sprawozdania na temat oceny zasobów pomocy społecznej na rok 2011  
            dla gminy Wijewo. 
       7/   udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Leszczyńskiego, 
       8/  zmiany w budŜecie gminy na 2012 r.,    
       9/  nadania odznaki „Za zasługi dla Gminy Wijewo”.     
8. Zapytania i wolne wnioski. 
9. Odpowiedzi i interpelacje i zapytania. 
10.  Zakończenie 
 
Ad. pkt. 1 
 

Obradom XVIII Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy. Powitał obecnych na sali 
członków  rady, sołtysów oraz zaproszonych gości i pozostałych obecnych na sali.  
Zaproponował wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego punktu w postaci uchwały w 
sprawie nadania odznaki „Za zasługi dla Gminy Wijewo”.  
Przewodniczący poddał pod głosowanie zaproponowaną zmianę.  
Radni zmiany przyjęli jednogłośnie. 
Przewodniczący przegłosował porządek obrad po uwzględnieniu poprawek. Porządek obrad  
przedstawiony przez przewodniczącego został przyjęty bez uwag. 
 
 
 
 



Ad. pkt. 2 
 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, Ŝe protokół z poprzedniego posiedzenia odpowiada 
przebiegowi obrad i zawiera wszystkie tematy jakie były poruszone. Wobec powyŜszego 
zaproponował, aby protokół z poprzedniego posiedzenia przyjąć bez czytania. 
Do złoŜonej propozycji nie wniesiono uwag. 
Protokół z poprzedniego posiedzenia przyjęty został  bez czytania – jednogłośnie. 
 
Ad. pkt. 3 
 
Nie zgłoszono interpelacji 
 
Ad. pkt. 4 
 
Pan Wójt poinformował o wydarzeniach jakie miały miejsce w okresie od ostatniej sesji: 
29.03 – odbyło się posiedzenie Zarządu Gminnego OSP. Gospodarzem była jednostka 
w Radomyślu. Na spotkaniu omówiono sprawy związane z  organizacja imprez straŜackich m.in. 
obchody Św. Floriana. 
30.03 – uczestniczyłem w konwencie Wójtów i Burmistrzów – gospodarzem był Prezydent Miasta 
Leszna Pan Maleszy. Poruszono sprawy: 
- schroniska dla zwierząt i kosztów bieŜącego utrzymania kojca, 
- ustawy śmieciowej i wynikających z tego decyzji. Zasygnalizowano potrzebę utworzenia Związku 
Komunalnego na bazie MZO. 
       - odbyło się walne zebranie Organizacji Turystycznej Leszno Region, dokonano 
podsumowania działalności za 2011 rok. Zwróciłem uwagę na mała liczbę imprez organizowanych 
przez organizacje na terenie naszej gminy, 
01.04 – przeŜyliśmy na terenie gminy poŜar tym bardziej specyficzny poniewaŜ palił się magazyn 
P. Kowalewicza gdzie straŜacy musieli wykazać się fachowością i znajomością gaszenia 
chemicznego. O powodzeniu akcji zdecydowała szybka interwencja, 
04.04 – uczestniczyłem w zjeździe Stowarzyszenia Gmin I Powiatów Wielkopolskich, 
      - odbył się organizowany corocznie Zając w Parku. Ze względu na niesprzyjająca pogodę 
impreza odbyła się na sali w Wijewie, 
11.04 – na moje zaproszenie gościłem Wice Prezydenta Leszna P. Przesieckiego, który 
zaproponował zorganizowanie przez Organizacje Turystyczną Leszno Region na terenie gminy 
imprezy pod nazwa „Dzień plaŜowania” – czas imprezy lipiec, 
     - odbyło się walne  zebranie MZO z siedziba w Trzebani gdzie gmina Wijewo posiada 735 
udziały. Tematem obrad było podsumowanie roku 2011  oraz dostosowanie działalności do 
wymogów ustawy, która będzie obowiązywała od 01.07.2013 r. 
12.04 – przyjechała ekipa konserwująca ORLIK. Raz w roku naleŜy dokonać konserwacji boisk 
odpowiednim  środkiem. Koszt takiej konserwacji 3000 zł. poniewaŜ mieliśmy własny środek. 
14.04 – z inicjatywy radnych i sołtysów odbyło się ogólno gminne sprzątanie naszych wsi. 
15.04 – zakończył się nabór dzieci do przedszkola , szczegóły przekaŜe pani dyrektor, 
 

Pani Dorota Wolniczak – poinformowała , Ŝe  pobrano 182 karty zgłoszeniowe z tego wpłynęło 
180. Przedszkole posiada zaplecze na 6 oddziałów  tj. 150 osób. Podania rozpatrzyła 
i decydowała o przyjęciu specjalnie powołana komisja. Dzieci była kwalifikowane według 
następujących kryteriów:  
1/ dzieci posiadające obowiązek (5 i 6 latki)  
2/ dzieci rodziców samotnie wychowujących , 
3/ dzieci rodziców niepełnosprawnych, 
4/ dzieci z rodzin zastępczych, 
5/ rodziców pracujących, 
6/ z rodzin wielodzietnych,  
Do przedszkola  nie zakwalifikowało się 30 dzieci. Rodzice maja na odwołanie 14 dni. Do dnia 
dzisiejszego nie wpłynęło Ŝadne odwołanie. 
Pan Wójt – zauwaŜa się coraz większą świadomość rodziców, Ŝe posłanie dziecka do 
przedszkola opłaca się  w przyszłej edukacji. Liczba dzieci uczęszczających do przedszkola na 
przestrzeni ostatnich 10 lat zwiększyła się z 50 do 150 osób. 



18.04 – po raz pierwszy władze klubu Unia Leszno zaprosiła przedstawicieli samorządów na 
spotkanie. Celem zaproszenia było przedstawienie sytuacji klubu i pozyskanie sponsorów, 
19-20. 04 – szkolenie Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rosnówku. 
23.04 – otrzymałem pierwsze zapytanie o warunki sprzedaŜy budynku po byłej szkole 
w Potrzebowie, 
24.04 – przeprowadziłem rozmowę z Panią Olgą Grinczuk nowo wybraną  Mer Łozowej. W dniach 
11,12 i 13 maja mieli przyjechać z wizyta poniewaŜ w Poznaniu odbywają się dni Winnicy. 
Niestety z powodu nieotrzymania wizy przyjazd został odwołany. 
25.04 – odbyliśmy robocza naradę w sprawie budowy kanalizacji, 
26.04 – odbyła się Sesja Rady Powiatu Leszczyńskiego, 
27.04 – odbył się kolejny konwent Wójtów i Burmistrzów. Tym razem gościła nas gmina 
Krzemieniewo. Spotkanie zdominował temat ustawy śmieciowej. Prezydent Leszna zadeklarował 
utworzenie MZO oraz sprawa zmniejszenia subwencji oświatowej, 
    - otrzymaliśmy potwierdzenie  o zatwierdzeniu pod względem formalnym wniosku na budowę 
kanalizacji, 
08.05 – na terenie gminy gościliśmy członków Komisji Oświaty SGiPW. Zapoznali się z zasadami 
funkcjonowania oświaty na terenie gminy. Istniejące rozwiązanie  budziło ogólny podziw. Ilość 
metrów bazy sportowej przypadająca na 1 mieszkańca w naszej gminie jest niespotykanie 
wysoka. 
09.05 – odbyło się posiedzenie Komisje Rady Gminy, 
10-11.05 – ENEA zorganizowała  szkolenie na których zaprezentowała nowe rozwiązania 
oświetlenia. Pan Wójt poinformował, Ŝe do końca 2012 roku będziemy spłacać modernizacje 
oświetlenia ulicznego, która była realizowana w ubiegłych latach, 
Od przyszłego roku opłaty za energię powinny być znacznie mniejsze. 
    - zastępca Wójta Pan Janusz Chodorowski uczestniczył w posiedzeniu Stowarzyszenia Gmin 
Wiejskich, 
12.05 – jednostka OSP Radomyśl była gospodarzem Gminnych Obchodów Święta StraŜaka. 
Podziękował za dobrą organizacje. 
14.05 – spotkałem się z radnymi Rady Powiatu w celu wypracowania stanowiska w sprawie 
wykorzystania środków przeznaczonych na współprace z powiatem leszczyńskim. 
Zdecydowaliśmy aby zrobić część drogi od 305  do Zaborówca. Odcinek z  Brenna w kierunku 
Zaborówca  na odcinku do lasku kosztować ma 290 tys. a posiadamy tylko 200 tys.  
15.05 – spotkałem się z P. Jackiem Jankowiakiem likwidatorem SKR w Wijewie. Próbują 
wysprzedać posiadany majątek. Zaproponowałem, aby przekazali na rzecz gminy autobus. 
Likwidator nie wyraził zgody, 
     - swoje posiedzenie odbyła  Rada Powiatu Leszczyńskiego, 
     - oddaliśmy do uŜytkowania kolejna nitkę linii wodociągowej a raczej przedłuŜenie ul. Niwka  
Pan Wójt stwierdził, Ŝe dostarczenie wody  jest zadaniem gminy.  
16.05 – komisja rewizyjna RG  dokonała kontroli pod katem wykonania budŜetu gminy za 2011 
rok. 
     - przeprowadziłem rozmowę z Prezesem Chóru Hejnał w sprawie organizacji 15 przeglądu 
Chórów, którego organizatorem ma być gminny chór, 
     - przyjąłem przedsiębiorców, którzy uŜytkują grunty będące dzierŜawa wieczysta. Zwrócili się  
o wskazanie moŜliwości ich wykupu co znacznie odciąŜyłoby prowadzona działalność,  
17.05 – złoŜyłem Ŝyczenia Paniom Bibliotekarkom z okazji ich święta, 
     - z przedstawicielem ZDP w Lesznie omówiliśmy zakres prac jakie mogą być realizowane 
w ramach współpracy z powiatem leszczyńskim, 
    -  dokonaliśmy zakupy i posadzenia 56 drzew róŜnego gatunku w celu zagęszczenia naszego 
parku. Staramy się o jego wpis do ewidencji zabytków. Po dokonaniu wpisu nie będzie moŜna 
robić nasadzeń lub wyłącznie pod nadzorem konserwatora. 
 
Przewodniczący obrad podziękował za złoŜona informacje . 
 
Ad. pkt. 5 
 
Pan Stanisław Kasperski poinformował, Ŝe kolejnym punktem porządku obrad jest przedstawienie 
informacji na temat umorzeń i odroczeń dokonanych przez Wójta Gminy Wijewo w 2011 roku. 



Przypomniał, Ŝe informacja była omawiana na posiedzeniu Komisji Stałych RG. Zwrócił się 
z zapytaniem, czy ktoś z radnych ma pytania do przedstawionej informacji. W związku z brakiem 
pytań zaproponował, aby przyjąć informacje bez czytania. 
Do złoŜonej propozycji zebrani nie wnieśli sprzeciwu. 
Informacja z udzielonych umorzeń i odroczeń przyjęta została  jednogłośnie. 
Informacja stanowi zał. Nr 4 
 
Ad. pkt. 6 
 
Przewodniczący obrad przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad – przyjęcie sprawozdania 
z realizacji gminnego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi w 2011 roku. 
Poinformowała, Ŝe informacja została omówiona szczegółowo na posiedzeniu komisji, 
zaproponował nie czytanie treści tylko o zadawanie pytań w kwestiach wątpliwych czy niejasnych.  
Do treści informacji nie zgłoszono zapytań. 
Informacja przyjęta została jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 
 
Ad. pkt 7.  Zaopiniowanie  projektu uchwał w sprawie: 
 
1/  projekt uchwały w sprawie zmiany gminnego programy profilaktyki i rozwiązywania problemów 
alkoholowych na terenie gminy Wijewo w 2012 roku przedstawił przewodniczący obrad Stanisław 
Kasperski 
Do treści projektu uchwały nie wniesiono uwag i poprawek. 
Uchwała Rady Gminy Nr XVIII/131/2012 w sprawie zmiany gminnego programy profilaktyki 
i rozwiązywania problemów alkoholowych na terenie gminy Wijewo w 2012 roku. 
 podjęta  została  jednogłośnie. 
Uchwała stanowi zał. Nr 6 
 
2/  projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLV/299/10 RG Wijewo z dnia 23. 06. 2010 
w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Radomyśl 2010-2017 przedstawił 
Przewodniczący Rady Gminy. 
Pan Wójt – wyjaśnił, Ŝe uchwały w sprawie odnowy miejscowości Radomyśl i Potrzebowo dotyczą 
wniosku złoŜonego o rozbudowę i remont świetlic w Potrzebowie i Radomyślu. Ze względu na 
kalkulacje stwierdziliśmy, Ŝe remont świetlicy w Potrzebowie nie jest zasadny, lepiej doposaŜyć 
obecna  sale wiejska, dokonać rozbudowy i uporządkowania otoczenia. Planujemy zmianę 
ogrzewani na drewno pozyskiwane w ramach prac porządkowych na terenie gminy  co będzie 
wymagało wybudowanie kotłowni i wiaty na drewno. Budynek po szkole proponujemy do 
sprzedaŜy w jakim kształcie ( w całości czy podzielona na 2 części) będzie zaleŜało od decyzji 
radnych, sołtysa i rady Sołeckiej wsi Potrzebowo. 
Radna Pani Urszula Miksza – w projekcie zmian do budŜetu na remont prac w Potrzebowie było 
przeznaczone 187 tys. obecnie w projekcie zmian jest 121, 
Pan Wójt – zmienił się zakres prac a przede wszystkim została nam obcięta subwencja oświatowa  
szukaliśmy oszczędności i rezerw, nie przeszkodzi to jednak realizacji zadania, 
Do treści projektu uchwały nie wniesiono uwag i poprawek. 
Uchwała  Rady Gminy Nr XVIII/132/2012 w sprawie zmiany uchwały Nr XLV/299/10 RG Wijewo 
z dnia 23. 06. 2010 w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Radomyśl 2010-2017. 
podjęta  została  jednogłośnie. 
Uchwała stanowi zał. Nr 7 
 
3/ projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLV/291/10 RG Wijewo z dnia 23. 06. 2010  
w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Potrzebowo 2010-2017 przedstawił Pan 
Stanisław Kasperski 
Do treści projektu uchwały nie wniesiono uwag i poprawek. 
Uchwała  Rady Gminy Nr XVIII/133/2012 w sprawie zmiany uchwały Nr XLV/291/10 RG Wijewo 
z dnia 23. 06. 2010  w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Potrzebowo 2010-
2017   podjęta  została  jednogłośnie. 
Uchwała stanowi zał. Nr 8 
 



4/  projekt uchwały w sprawie przekształcenia Zasadniczej Szkoły zawodowej w Brennie 
przedstawił Przewodniczący obrad Pan Stanisław Kasperski. 
Do treści projektu uchwały nie wniesiono uwag i poprawek  
Pani Dorota Wolniczak Dyr. Zespołu Szkół w Brennie wyjaśniła, Ŝe  skończyły się czasy, kiedy raz 
zdobyte wykształcenie zawodowe wystarczyło do końca Ŝycia. Obecnie od 01.09 uczeń będzie 
otrzymywał kwalifikacje oraz dyplom ukończenia szkoły. 
Istnieją zawody, które posiadają 2 kwalifikacji np. elektryk po 2 latach ma tytuł monter urządzeń a 
po 3 latach monter urządzeń elektrycznych. Po wyŜszym stopniu kwalifikacje moŜna kontynuować  
naukę w technikum rozpoczynając od klasy 2, gdzie po skończeniu otrzymuje tytuł technika 
elektryka, Nowe zasady kształcenia umoŜliwiają przekształcenie kwalifikacji zawodowych. 
Uchwała  Rady Gminy Nr XVIII/134/2012 w sprawie przekształcenia Zasadniczej Szkoły 
zawodowej w Brennie podjęta  została  jednogłośnie. 
Uchwała stanowi zał. Nr 9 
 
5/  projekt uchwały w sprawie zmiana uchwały Nr IX/65/2011 Rady gminy Wijewo z dnia  
27 czerwca 2011 r. przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.   
Pan Marcin Kowal Dyrektor GOK - wyjaśnił, Ŝe wcześniej uzgodniona kwota zwiększyła się o 276 
zł. poniewaŜ zmianie uległa firm organizującą WIJEWIADĘ wcześniej umowy nie mogliśmy 
podpisać poniewaŜ nie mieliśmy zabezpieczonych środków. Przedstawił planowany program 
festynu. 
Do treści projektu uchwały nie wniesiono uwag i poprawek. 
Uchwała  Rady Gminy Nr XVIII/135/2012 w sprawie zmiana uchwały Nr IX/65/2011 Rady gminy 
Wijewo z dnia 27 czerwca 2011 r. podjęta  została  jednogłośnie. 
Uchwała stanowi zał. Nr 10 
 
6/ projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania na temat oceny zasobów pomocy 
społecznej na rok 2011 dla gminy Wijewo przedstawił  przewodniczący obrad. 
Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, Ŝe temat zasobów został dokładnie omówiony na 
posiedzeniu komisji wobec czego poprosił o zgłaszanie uwag i pytań, 
Do treści projektu uchwały nie wniesiono uwag i poprawek. 
Uchwała  Rady Gminy Nr XVIII/136/2012 w sprawie przyjęcia sprawozdania na temat oceny 
zasobów pomocy społecznej na rok 2011 dla gminy Wijewo  podjęta  została  jednogłośnie. 
Uchwała stanowi zał. Nr 11 
 
7/  projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Leszczyńskiego 
przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.  
Do treści projektu uchwały nie wniesiono uwag i poprawek. 
Radny Pan Radosław  Zamiatała – nie wiem jaki będzie zakres prac w ramach współpracy. Myślę, 
Ŝe radni powiatowi będą pilotowali ta sprawę. Remont skrzyŜowania  w Wijewie nie spełnia 
naszych oczekiwań. Przywieziono dwie kupki masy i rozgarnięto. 
Pani Genowefa Zielnica – radna Powiatu Leszczyńskiego, skrzyŜowanie w Wijewie naleŜy do 
zadań Wojewódzkiego Zarządu Dróg. Powiat naprawił to interwencyjnie. 
Radny Pan Józef Pukacki – droga wskazana do remontu wspólnie z powiatem to droga z Brenna 
w kierunku Kargowskiej czy z Wijewa w kierunku Brenna, 
Pani Genowefa Zielnica – zgłosiliśmy interpelacje w sprawie remontu drogi Wijewo – 
Włoszakowice została ujęta w WPI w zakresie przygotowanie dokumentacji. 
Uchwała  Rady Gminy Nr XVIII/137/2012 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Leszczyńskiego  podjęta  została  jednogłośnie. 
Uchwała stanowi zał. Nr 12 
 
8/  projekt uchwały w sprawie zmiany w budŜecie gminy na 2012 r.,    
Pani  ElŜbieta Wolnik poinformowała, Ŝe zał. Nr. 1,2,3,i 4  zawierają zmiany dotyczące 
- zwiększenia dochodów o darowiznę dla policji oraz otrzymane odszkodowanie z polisy 
ubezpieczeniowej, 
- zmniejszenie dochodów z tytułu zmniejszenia subwencji oświatowej, z tytułu dochodów od osób 
fizycznych i kosztów zagospodarowania świetlic, 



- zwiększenia wydatków z racji dotacji do powiatu leszczyńskiego, zakupu paliwa , ubezpieczenia 
w szkole podstawowej i kosztów podpisanego aneksu do umowy na monitoring wysypiska, 
remontu świetlic wiejskich oraz wynagrodzenia w gminie na obiektach sportowych,. 
W zał. Nr 4 inwestycje skreśla się zadanie remont świetlicy w Radomyślu i Potrzebowie 
a wprowadza się nowe przebudowa Domu Kultury w Potrzebowie, 
Do treści projektu uchwały nie wniesiono uwag i poprawek. 
Uchwała  Rady Gminy Nr XVIII/138/2012 w sprawie zmiany w budŜecie gminy na 2012 r.,     
podjęta  została  jednogłośnie. 
Uchwała stanowi zał. Nr 13 
 
9/  projekt uchwały w sprawie nadania odznaki „Za zasługi dla Gminy Wijewo”.     
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił wniosek OSP Potrzebowo w którym wnioskują 
o nadanie odznaki „Za Zasługi dla Gminy Wijewo” dla Pani Lucyny Rygusik za wieloletnia prace 
na rzecz jednostki i społeczności wsi Potrzebowo. Odznaczenie będzie wręczone na 
uroczystościach obchodów 80 lecia jednostki OSP , które odbędą się w dniu 09 czerwca br. 
Radna Pani Joanna Miś – potwierdziła zasadność wniosku. Pani Lucyna dała się poznać jako 
osoba na która moŜna zawsze liczyć w kaŜdej sytuacji. 
Radna Pani Urszula Rimke – zaangaŜowanie P. Rygusik zasługuje na uznanie. 
Do treści projektu uchwały nie wniesiono uwag i poprawek. 
Uchwała  Rady Gminy Nr XVIII/139/2012 w sprawie nadania odznaki „Za zasługi dla Gminy 
Wijewo  podjęta  została  jednogłośnie. 
Uchwała stanowi zał. Nr 14 
 
Ad. pkt. 8 
 
Pani Genowefa Zielnica – poinformowała o zadaniach inwestycyjnych jakie przewiduje powiat do 
realizacji na terenie gminy Wijewo: 
1/ dokończenie drogi w Potrzebowie poprzez połoŜenie dywanika ścieralnego, 
2/ dokończenie chodnika na ul. Zachodniej, 
3/ remont drogi Wijewo - Włoszakowice , 
4/ ul. Kargowska w Brennie, 
Dumna jestem z obecnej pozycji przedszkola. Jako była dyrektor ciągle mam do niego sentyment. 
Radny Pan Henryk Rygusik – zaproponował, aby przed nałoŜeniem dywanika na drodze do Sławy 
wyrównać nierówności, 
Radny Pan Radosław Zamiatała – czy jest określona kolejność realizacji tych zadań, 
Radny Pan Henryk Rygusik – przedstawił stanowisko wsi w spawie szkoły, sprzedaŜ w całości 
a plac zabaw wydzielić od posesji P. Małego, 
Pan Marian Białas - sołtys wsi Zaborówiec zwrócił się z zapytaniem czy jest planowane 
zakończenie chodnika w Zaborówcu od mostu w kierunku Brenna. 
Radna Pani Joanna Mis – zwróciła się z pytaniem, czy na WIJEWIADZIE będzie moŜliwość 
ustawienia punktu handlowego przez organizacje, 
Radny Pan Hieronim Jóźwiak – pozyskiwanie dochodów poprzez handel na imprezach skończył 
się.  Dziś jeśli nie ma się kasy fiskalnej taka działalność jest niemoŜliwa. 
Pan Stanisław Wolniczak – Prezes ZG OSP poinformował, Ŝe SKR pracując przy sali w Brennie 
uszkodziła elewację, którą przed likwidacją naleŜałoby naprawić, 
 
Ad. pkt. 9 
 
Na zadane pytania odpowiedzi udzieli Pan Wójt Ireneusz Zając. 
1/ wszystkie realizowane zadania musza być coraz bardziej uściślane aby w księgowości zapisy  
nie budziły zastrzeŜeń, Aby dotacja do powiatu przyniosła oczekiwane efekty to naleŜałoby zrobić 
chodnik poniewaŜ jest to najbardziej efektywne i widoczne. 
Chodnik na ul. Zachodniej, remont drogi Wijewo-Brenno to zadania które przy budowie kanalizacji 
mogą wymagać rozbiórki dlatego zdecydowaliśmy, Ŝe zrobimy odcinek drogi z Brenna do lasku 
w kierunku Zaborówca gdyŜ nie będzie to przeszkadzało  budowie kanalizacji. 
2/ w sprawie budowy i lokalizacji placu zabaw w Potrzebowie zdecyduje społeczność wsi po 
konsultacji. 



3/ celem handlu na imprezach plenerowych zawsze był zysk. Są na terenie gminy osoby, które 
posiadają uprawnienia i naleŜy korzystać z ich usług.  
4/ naleŜy wystosować pismo do likwidatora aby naprawili spowodowane szkody. Jeśli likwidator  
nie przekaŜe autobusu gminie to będziemy musieli zrobić przetarg na dowóz dzieci do szkół.  
 
Ad. pkt. 10 
 
Przewodniczący obrad uznał porządek XVIII sesji za wyczerpany. Podziękował za udział 
i zakończył obrady. 
 
 
  
                                                                                                  Przewodniczący obrad. 


